
Bestyrelsesmøde afd. 1 Dybbølvej  
 
Referat onsdag d. 13. marts 2024 
 
Tilstedeværende: Helle og Maj-Britt 
Fraværende:  Michele 
 
 
Dagsorden: 
 
Med hensyn til affaldssortering, så fungerer det fint pt. 
 
Undskyld til Lisbeth i nr.13, for manglende besked om planlægning af frugttræer.  
 
Der vil blive besluttet på havevandring den 16. april, at der bliver plantet frugttræer her i 
foråret. 
Der er forslået Filippa æbler og Clara Frijs pærer. 
 
Vi har diskutere bedragerisagen i boligforeningen. 
Vi i bestyrelsen, har fuld tillid til ledelsen, og bakker op. 
 
Lyset i opgangen nr. 5A brænder hele natten. Kim vil se på det. 
 
Der er FAB møde i Tranekærparken den 13. april. Helle og Maj-Britt deltager. 
 
Der er husstands omdelt nyhedsbrev med hensyn til Vagt telefon nummer til 
varmemestrene. Information, hvis der opstår akut / ikke akut problemer. 
 
Vi har snakket om havefest i august. Er der nogle der vil arrangere det? 
I er velkommen til at sende mail til bestyrelsen derom. 
I vil hører nærmere når tiden kommer. 
 
Der skal ny stander på Flagstangen. 
 
Vil beder alle være opmærksom på unge hætteklædte teenager, som roder rund i 
kældernedgange og udearealer. 
 
Siden sidst:  
 
Cykleskuerne: 
Kim tager sig af cykleskurerne. Der kommer besked til beboerne snareste om oprydning. 
 
Skiltning til P-plads ved nr.10 forbeholdt beboerne er sat i bero. 
 
 
Næste bestyrelsesmøde er 10. april. Klokken 18.30 – 19.00 
 
Mød gerne op, hvis I har spørgsmål eller andet. 
I kælderen under 1.A 
 


